
 

 

Protokoll årsmöte Åmotfors Båtklubb Söndagen 15 mars 2020 kl 15.00  Folkets hus U-salen 

 

1. Mötets öppnande.  

Ordförande Mattias Persson öppnar mötet samt hälsar alla hjärtligt välkomna.   

2. Parentation.  

 

3. Godkännande av kallelsen till årsmötet 2020.  

Kallelsen godkänns av samtliga närvarande.   

4. Godkännande av dagordningen till årsmötet 2020.  

Dagordningen godkänns av samtliga närvarande. 

5. Val av ordförande för årsmötet.  

Ordförande för årsmötet 2020 är sittande Mattias Persson. 

6. Sekreterare för mötet. 

Är sittande Erika Guldbrandsson. 

7. Val av 2 justeringsmän för 2020 årsmötesprotokoll.  

Som justeringsmän utses Håkan Lindqvist samt Björn Tranberg. 

8. Föredragning av verksamhetsberättelsen för 2019.  

Ordförande Mattias redovisar det  gångna året:  

-Förberedelser av Nya bryggan. 

-Nya bänkar till Smugvika. 

- Svante röjde vassen. 

 

9. Föredragning av revisionsberättelsen för 2019.  

Inga konstigheter utan klubben är stabil. God ekonomi. 

10. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen för 2020.  

Detta godkänns av samtliga närvarande. 

11. Val av följande till styrelsen: 

A. 1 st Vice Ordförande 2 år. Lennart Olsson, omval år 2022. 

B. 3 st styrelseledamöter 1 år. Styrelseledamöter blir Håkan 

Lindqvist, Björn Tranberg samt Ulf Guldbrandsson. Samtliga 

sitter i ett år, omval år 2021. 

 

 



C. 1 st sekreterare 2 år, sittande Erika Guldbrandsson , omval 

år 2022. 

D. 1 st kassör 2 år, sittande Eva Klingenberg, omval 2022 

 

12. Val av 2 st styrelsesuppleanter.  

Styrelsesuppleanter blir Jessica Kristiansson och Mikaela Tranberg. 

13. Val av 2 st revisorer  1 år.  

Revisorer i ett år blir sittande Anders och Helena Neraal. Omval år 2021. 

14. Val av 1 st revisorsuppleant  1 år.  

Revisorsuppleant blir Ulrika Waldnert i ett år, omval år 2021. 

15. Val av 2 st valberedare 1 år.  

Valberedare ett år blir sittande Ulf Guldbrandsson samt Håkan Lindqvist, omval år 2021. 

16. Val av 1 st sammankallande för arbetslag 1 år.  

Sammankallande av arbetslag/dag blir Ordförande Mattias Persson. 

17. Val av 2 st bryggtillsynsmän 1 år.  

Bryggtillsynsmän i ett år blir sittande Håkan Lindqvist samt Ulf Guldbrandsson, omval år 

2021. 

18. Beslut om klubb- och båtplatsavgifter för den nya verksamhetsåret.  

Inget nytt beslut tas då klubben inte har några större planerade utgifter detta år, så samma 

avgift gäller. 

19. /20 Kösystem, andrahandsuthyrning  

- I dags läget så finns Ingen kö. 1 ledig plats. Har tidigare varit 59 båtplatser nu är bryggan 

utökad till 68 platser.  Båtplatserna blir 2.80 cm breda.  1.40 cm centrum och ut till bomfäste. 

- En påminnelse och information om de nya bomfästen som Måste köpas för att bommen 

skall passa. Detta för att man inte vill att man ska borra i den nya bryggan. Bomfästen går att 

beställa av Aluhaven. 

- Förslag på arbetsdag är Lördagen 2 maj klockan 10.00 där vi hjälps åt med bommar och 

fästen. Enklare förtäring. 

- Påminnelse om andrahandsuthyrning av båtplats, detta skall gå genom Eva Klingenberg för 

att rättvist gå till nästa på kölistan och om något händer båten så skall styrelsen ha kontroll 

på vilken som äger den. 

- Har man inte haft i båten på två år kommer kontakt tas och platsen kommer sägas upp. 

21.  Övriga frågor 

- Kerstin Buvattnefrån Westra Wermlands sparbank kommer och ger medlemmarna 

information om pension, sparande och försäkringar. 

- Svante Harju erbjuder sig att röja vass i hamnen och vid Smugvika. Detta kommer Svante få 

ersättning för bensin. 

- Arbetsdag vid Smugvika. Två bryggor skall flyttas ut. En st 9 meter och en styck 5 meter. 

Röjning, städning, toaletten. Soptunnor eller inte? Blev inte riktigt klart. Osäkert. 

- Hemsidan? Någon som är intresserad? Ingen som är närvarande på mötet tar sig an 

uppdraget. Reine Pettersson kommer att kontaktas av styrelsen för att tillfrågas. 

- Arbetsdag skickas per mail samt sms. Samtliga på mötet får skriva upp telefonnummer 

samt mailadress. 

- Bensinstölder ca 35 liter framkomer vid mötet. 

- El frågor. Om stolparna, de skall upp igen.  Jan Eriksson ordnar detta. 



- Sponsorer till nya bryggan är Westra Wermland sparbank och VCT Transport. Dessa 

kommer få skyltar som sätts upp vid hamnen. 

 

               

 

 

20. Årsmötet avslutas.  

Ordförande Mattias Persson anser att årsmötet kan avlutas och inbjuder samtliga till kaffe 

smörgås till de som vill. 

 

Erika Guldbrandsson, Sekreterare 

Håkan Lindqvist, Justeringsman 

Björn Tranberg, Justeringsman 

 

 


